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Abstract (en)
The plough (1) has scarifying teeth (3) integrated to an upper frame, and a mine evacuation unit supported by a lower arm, where the unit is in the
form of evacuation arms (4). The arms are moved between the teeth to carry out a raking of a surface between the teeth, where each arm is moved
between two successive teeth. The movement of each arm with respect to the plough is followed in a plane having an inclination in the order of 20
degrees with respect to a displacement direction of the plough.

Abstract (fr)
L'invention concerne une charrue de déminage du type comportant des dents (3) de scarification et un moyen (4) d'évacuation des mines. Le moyen
(4) d'évacuation des mines se présente sous la forme de bras d'évacuation en mouvement par rapport aux dents de scarification afin d'effectuer un
ratissage de la surface a déminer et le mouvement de chaque bras (4) d'évacuation par rapport a la charrue se situe dans un plan (P) présentant
une inclinaison (+) comprise entre 0° et 60 °par rapport a une direction (D) de déplacement de la charrue.
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